
 

Side 1 

 

Referat fra styremøte i Bydalen vel 24.10.06 hos John Jones i Bydalen allé 10 
  

Til stede: Gøran, Espen, Synnøve, John og Hanne 

Fravær:  Wendla 

  

1)      Referat fra forrige møte. Ingen merknader. 

  

      2)  Kontingent.  

            Gøran skriver ut kontingentblanketter sammen med en kvartalsrapport fra John. Deles ut 

til alle husstander i Bydalen. 

  

3)      Info-tavler. Synnøve jobber med dette. 

  

4) Bryggeriet 

     Øverste del av utbyggingen har startet. Trafikken her går via Kringsjå/Karivold. 

  

5)      Parkering på grøntareal ved Sportsveien 22 (se forrige referat). Espen holder i denne    

tråden (blant mange andre tråder ) 

  

6)      Allmøte? Kanskje kan det være på tide med et allmøte hvor man inviterer politikere til 

diskusjon om de sentrale boområder? Dette kan diskuteres nærmere på et senere 

tidspunkt. 

  

7)      Espens orientering: 

      Ang. velets klage til Sivilombudsmannen; de vil ikke ta i saken så lenge den er til             

behandling. 

  

      Espen er i dialog med parkeringsmyndighetene ang. soneparkering i Bydalen -   kanskje 

blir det soneparkering à la Gullbergsiden innen jul, dvs. at det blir parkering    forbudt uten 

parkeringskort mellom for eksempel 8-16. 

  

      Vi snakket litt rundt aksjoner mot feilparkering og gjennomkjøring - uten at det ble            

fattet noe vedtak. 

  

8)      Eventuelt 

      Hans Fredrik Sandberg har kontaktet Gøran ang. utlegg han har hatt i forbindelse  med 

hjemmesidene. Han får refundert utlegg. 

       

Neste møte: tirsdag 5. desember kl. 19.00 på Sir Winston, ta gjerne med følge. Gøran bestiller 

bord. Meld fra til Gøran på 97509844. 

  

  

  

26/10-06 Hanne 

 


